
Referat fra medlemsmøte 191022 

21 oppmøtte medlemmer. 

Kirsten ønsket velkommen og opplyste om at det var kommet avbud fra 
foredragsholder. Mulig han kunne stille senere. (Ordføreren) 
Etter spørsmål ble det klart at medlemmene ønsket  å slå sammen medlemsmøte 2311 
med julemøte, og at vi fortrinnsvis skulle prøve å få til dette i begynnelsen av 
desember. 
Arne delte ut gave i forbindelse med kommende 75-årsdag til undertegnete. 
Ingeborg orienterte fra møte i eldrerådet. Hun minnet om at det på Helse-Norge.no 
ligger basisjournaler for hver enkelt av oss. 
Fastlegesituasjonen i Kristiansund ble tatt opp og det ble lovet bedring fram mot 
nyttår. 

Så ble det servering av snitter og kaker og loddsalg/sosialt samvær resten av møtet. 

Kristiansund 191022 
Steinar/sekr. 

 


